$\begin{smallmatrix} \text{ ds } 266 \, \text{ y} \\ \text{ 2 } 0 \, \text{ 1 } 9 \end{smallmatrix}$

2019年6月10日出版



全国中文核心期刊

主 编 杨 光副 主 编 张宏明常务副主编 安春英

编辑委员会

王刘李李安余张周姚贺唐舒聪武山彪英华红烈学萍超国中伟绍新 宏永桂 民进民建先烽光宪明红梅新兴

[俄罗斯] 瓦西列夫

编辑部主任 安春英副 主 任 詹世明

执行编辑 詹世明

目 录

- · 热点透视 ·
- ③ "多重关系"交互作用下的中法在非洲关系 张宏明
- ・主题讨论・

跨国民族问题研究

- 37 何以为邻?
- 58 族群边界、权力介入与制度化
 - ——卢旺达族群关系的历史变迁及其政治 逻辑 赵 俊
- [79] 政治游说与社会公关:库尔德移民对欧盟 库尔德政策制定的影响 唐志超
- ・研究论坛・
- 99 伊拉克国家重建困境的根源及出路

王丽影 王林聪

- [120] 叙利亚穆斯林兄弟会发展新动向 朱传忠
- [142] 卡塔尔穆斯林兄弟会与政府的特殊关系

及其影响 刘 辰

WEST ASIA AND AFRICA

No. 3 June 2019

Published by Institute of West Asian & African Studies, Chinese Academy of Social Sciences Add: 3 Zhang Zizhong Lu, Beijing 100007, China

E – mail: waaa@ cass. org. cn Website: http://www.xyfzqk.org/

$C \cdot O \cdot N \cdot T \cdot E \cdot N \cdot T \cdot S$

IN FOCUS

3 China – France Relationship in Africa under the Interaction of "Multiple Variables"

Zhang Hongming

SPECIAL ISSUE

A Study on the Issue of Transnational Ethnic Groups

- How to be Neighbors?
 - ——Analysis of Key Concepts and Further Exploration of the Research

 Paradigm of "Trans border Ethnicity"

 Shi Lin
- Ethnic Boundaries, Power Intervention and Institutionalization:The Historical Changes of the Relations between Ethnic Groups in Rwanda and their Political LogicZhao Jun
- 79 Political Lobbying and Public Relations: The Impact of Kurdish Immigrants
 on EU's Kurdish Policy making

 Tang Zhichao

ACADEMIC FORUM

- 99 The Roots of the Predicament of Iraq Reconstruction and Its Way Out

 Wang Living & Wang Lincong
- 120 The Latest Development of the Syrian Muslim Brotherhood Zhu Chuanzhong
- An Analysis of the Special Relationship between Muslim Brotherhood in

 Qatar and Qatari Government and Its Impact

 Liu Chen